
Geachte leden van de Gemeenteraad, college van Wethouders en Burgemeester, 

Met deze brief willen wij, als bewoners van de woningen grenzend aan de Amerikaanse legerbasis in 
Brunssum (Limburgiaplantsoen), onze ernstige zorgen en onvrede uiten over de voortdurende 
geluidsoverlast die wij ervaren door de verwarmings- en/of koelinstallaties op het terrein van de 
basis. Sinds begin 2022 zijn er nieuwe toestellen geplaatst, en sindsdien hebben wij in de 
zomermaanden te maken met een onaanvaardbare toename van het geluid. 

Vanaf het moment dat de buitentemperatuur rond de 28 graden of hoger wordt, beginnen deze 
installaties een geluid te produceren dat vergelijkbaar is met dat van een vrachtwagen die stationair 
draait. Hoe warmer het wordt hoe groter de overlast. Dit geluid houdt aan van ongeveer 12.00 uur in 
de middag tot 20.00/21.00 uur in de avond, en het is zo intens dat we het binnenshuis nog steeds 
duidelijk horen. Dit heeft een enorme impact op ons dagelijks leven en woongenot. 

In de zomer van 2022 hebben wij de gemeente voor het eerst ingelicht over deze situatie middels 
een klacht. Hierop heeft de gemeente snel gereageerd; er is een ambtenaar langsgekomen om het 
geluid waar te nemen, en er zijn gesprekken gevoerd met zowel de bewoners als medewerkers van 
de basis. 

Daarnaast zijn er verschillende geluidsmetingen uitgevoerd, waaruit blijkt dat deze installaties een 
geluidsniveau van rond de 50 decibel produceren. Dit is onaanvaardbaar, zeker gezien het feit dat de 
basis in eerste instantie geen vergunning had voor het plaatsen van deze nieuwe installaties. Ter 
vergelijking: de oude installaties veroorzaakten deze problemen niet. 

Ondertussen hebben we begrepen dat de basis, na de melding van onze klacht, meerdere malen een 
vergunning heeft aangevraagd, waarvan de eerste aanvraag al in de herfst van vorig jaar plaatsvond. 
Deze vergunningen zijn echter verlopen of afgewezen, waardoor wij als bewoners in onzekerheid 
verkeren over de verdere gang van zaken. Er zijn inmiddels geluidswanden geplaatst, maar deze 
blijken helaas niet effectief te zijn in het verminderen van de overlast. 

Hoewel wij meerdere malen hebben gemaild en gebeld, en we wel reactie krijgen, hebben we het 
gevoel dat we aan het lijntje worden gehouden en dat onze zorgen niet serieus worden genomen. 
Het lijkt erop dat ons woongenot ondergeschikt wordt aan de belangen van de basis binnen de 
gemeente Brunssum. Zeker gezien het feit dat dit ondertussen 3 zomers gaande is en wij geduldig en 
netjes maar blijven afwachten tot er een oplossing komt. Daarnaast hebben wij diverse malen 
momenten gemaild richting de gemeente waarop de overlast plaatsvond. Daarbij ook foto's 
toegevoegd van de ramen die notabene openstaan en dat terwijl de airco's op vol vermogen 
draaien.  

Wij vragen u dringend om deze kwestie met prioriteit op te pakken en ervoor te zorgen dat er op 
korte termijn een duurzame oplossing komt voor de geluidsoverlast. Wij hopen dat onze zorgen deze 
keer serieus worden genomen en dat er concrete stappen worden ondernomen om onze 
leefomstandigheden te verbeteren. 

Met vriendelijke groet,   
 
 
 


